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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-04-16 
Tid: Kl. 14.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Charlotte Carlsson                   ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Erica Hinders                             ledamot 
Jana Ehn  ledamot 
Helena Svensson                      suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad, fr o m § 6  

Ej närvarande 
Therese Aitman suppleant 
Tova Johnsson                  u-sek, suppleant  
 
§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Joakim de Jong utsågs att justera protokollet. 

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-02-12, 2023-03-25: 
Protokollen lades till handlingarna. 
Per capsulam-beslut Ansökan om anläggningsbidrag 2023-03-31: 
Ansökan är inskickad och mötet beslöt att lägga dokumentet till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden och kassören redovisade balans- och resultatrapporterna tom. mars 2023. 
Mötet konstaterade att omsättningen, netto, efter ett kvartal är ungefär densamma som förra året.  
Vissa bidrag har ännu inte betalats ut men man inte se något annat som verkar avvika mot tidigare.  
Ansökan om statligt el-stöd för oktober 2021 – september 2022 kan skickas in fr o m den 30 maj, 
men vi väntar på information om hur ansökan ska göras.  
Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna. 

- Manegeavgift tävlingsryttare  
Frågan diskuterades, men man kom fram till att styrelsen behöver mera information för att kunna 
fatta ett väl underbyggt beslut.  
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§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Clinic med sportkörning har hållits i blockteorin och vi planerar ytterligare aktiviteter inom körning.  
Värmlands Ridsportförbund håller fortbildningskurs för ridlärare den 19 april.  
Hästar: Harry håller på att sättas in i verksamheten. Peppi har börjat gå med på lektioner.  
Vi har fortfarande flera halta hästar. Cascaya och Fame är ännu ute till försäljning. Några intressenter 
har hört av sig. 
Personal: Vi har fortsatt en sjukskrivning pga. tidigare olycksfall.  

- Usek 
Ungdomssektionen har haft sina populära påskäggsjakter under lovet.  
Kommande aktivitet är ponnyridning på Rotnäs gård den 29 april.  

- Anläggning 
Mycket har blivit ordnat under fixardagen. Sargen är tvättad inför tävlingen nästa vecka, 
brädor till hästarnas utsläpp är målade, det har städats både ute och inne.  Så snart vädret tillåter så 
ska stängselstolparna åtgärdas.  
Vi väntar på tid från Fläkt Teknik AB för rengöring av frånluftsfläktarna i stallet. Arbetet kan pga. av 
buller bara genomföras när hästarna är ute.   
Kone AB har lämnat en offert på arbetet att ordna telefon i hissen, knappt 22 tkr inklusive moms. 
Jordkullen AB kommer att påbörja arbetet med hagarna vid parkeringen vecka 31 eller 32. Eventuellt 
kan något arbete med takvattnet och dräneringen vid utestallet hinnas med under juni månad. 

Vi fick 600 tkr från kommunen av 2022 års medel för renovering av fasaden och vi räknar med att få 
lika mycket i extra renoveringsstöd år 2023 för åtgärder i enlighet med prioriteringslista från Sweco 
AB. Offerter behöver tas in för dessa åtgärder.  
Styrelsen beslutar: att uppdra till arbetsutskottet (ridskolechef, ordförande, vice ordförande samt 
kassör) och Joakim de Jong, ansvarig för anläggningsgruppen, att ta fram ett underlag för 
offertförfrågan till ett antal byggfirmor inför renoveringen.  

- Privatuppstallade 
Uppstallningsplatserna är fyllda och vi har en väntelista.   

Synpunkter har kommit in om att varmvattenberedaren i sadelkammaren bör åtgärdas så att 
vattenledningen och hästarnas vattenkoppar inte kan bli strömförande. Inger tar kontakt med den 
som gjort elbesiktningen.  

- Sponsorer 
Marknadsföringsgruppen ser över sponsoravtalen. Ansökan om bidrag från Stora Enzo är inskickad.  
Vi behöver påminna medlemmarna att hänvisa till Sponsorhuset vid beställningar på nätet. Varje köp 
via Sponsorhuset ger pengar till föreningen. 

- Tävling 
Det blir preliminärt 192 starter under helgens tävlingar. Vi saknar fortfarande några funktionärer.  

- Cafeterian 

Cafeterian städades under aktivitetsdagen. Arbetet med uppmärkning av lådor och skåp är påbörjat 
men inte klart. Extra porslin och bestick förvaras numera i stängda plastboxar vilket innebär en stor 
förbättring av hygienen. 
 
§7 Vårens arbete & organisation 
Styrelsens ledamöter har fördelats på de olika verksamhetsområdena i Verksamhetsplanen.  
Varje grupp ser över de operativa målen för sitt område i planen till nästa styrelsemöte.   
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§8 Övriga frågor 

- Trygg förening, omcertifiering 
Det är dags för den treåriga omcertifieringen. Kraven är att tillsätta en arbetsgrupp som leder 
föreningens trygghetsarbete. Arbetsgruppen ska gå folkhälsomyndighetens utbildning, se över 
föreningens handlingsplan samt besvara ett antal frågeställningar. Arbetet ska redovisas till styrelsen 
så föreningen kan ansöka om omcertifiering senast den 1 december 2023.  

Styrelsen beslutar: att utse en arbetsgrupp bestående av Matilda Rosengren, Tova Johnsson, Ami 
Cooper, Helena Svensson och Malin Stensson.  

- Årsmöte bingoalliansen 
Ami Cooper deltog i Bingoalliansens årsmöte den 28 mars. Det blir ingen utdelning till föreningarna i 
år.  

- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
 
§9 Datum för kommande möten  
Ordföranden skickar ut en Doodle-länk så att vi hittar de mest lämpliga dagarna och tiderna. 
 
§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                                     

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Joakim de Jong  
Ordförande                                                                                       Justerare 


